

VESTFOLD OG TELEMARKE GYMNASTIKK OG TURNKRETS

Schwartz gt 6, 3043 Drammen

E-post: eirunn.finsrud@gymogturn.no

Web: <http://www.gymogturn.no/telemark>

Referat: NR. 5 2021/22

Sted: Teams

Tid: Onsdag 15.09.2021. kl. 17:30

Tilstede: Kjetil, Marit, Marianne, Birgitte, Wenche, Roger, Tomine, Hans-Petter og Eirun.

Fravær: Nina.

Saksliste:

| | |
|----------------|---|
| Sak 29: | <u>Godkjenne referat.</u> Vedtak: Referat godkjent. |
| Sak 30: | <u>Økonomi</u> Gjennomgang av regnskap pr. 08-2021 Prosjektregnskap må bli bedre. Landsturnstevnet må være mulig å følge opp. Månedlig rapport med detaljer for dette «prosjektet» ønskes. Aksjon: Kjetil følger opp med Torri, inviter med Aili. Avdelingsleder for org og service.. leder og primærkontakt skal inviteres til møte før Strategiseminar. Økonomi, kompetanseavdeling Møte med konsulent som ledet omorganiseringen, innspill er ikke fulgt opp. |
| Sak 31: | <u>Turndrakter</u> TT gymnastic leverer ikke lenger drakten som benyttes på 4.-7. klasse. Den nye kretsen bør ha et synspunkt på dette. Saken tas opp for innspill på Klubbseminaret. |
| Sak 32: | <u>Klubbseminar høst lørdag 2. oktober 2021 i Bamble's nye hall</u> Agenda: 1. Velkommen + informasjon fra kretsstyret/Forbund → KK/ MA Hva jobbes det med Hva må gjøres for å komme i kontakt med klubber 2. Ting+ tingperioder → HPF + KK - hvordan få med flere klubber på tinget - felles diskusjoner om hvorfor styret ønsker 2 årig periode 3. Årshjul for arrangement i kretsen → info av KK - hva hadde de gamle kretsene som faste arr. tidligere 4. Samarbeid på tvers av gamle fylkesgrenser → Bredde+ konkurranse+ Tropp - felles diskusjoner om hvordan best få til nye rutiner |





| | |
|------------------|---|
| | <p>- hvordan fungerte dette tidligere - hva driver klubbene med for tiden</p> <p>5. LT2022+ barne/ungdomsstevner/kretsturnstevne → WH + HPF →</p> <p>6. Åpent forum → Hva</p> <p>Annet: Turndrakter (drakten for 4.-7. klasse har gått ut av produksjon)</p> <p>Hvordan skal fremtidige gymnastikkfestivaler være?</p> <p>Info at vi jobber med tilrettelegging for barn med spesielle behov. (se under eventuelt)</p> <p>Per nå er det ingen klubber påmeldt og ingen tilbakemeldinger gitt på aktivitet. Påminnelse blir sendt ut og lagt på facebook-siden til kretsen. Fristen utvides til 26.9.</p> <p>Mulig arbeidsmøte med videre diskusjoner, arrangere med overnatting. Vi trenger et samlingssted for trenere! Det blir jobb, men det må til for at vi skal bli en fungerende krets.</p> |
| Sak 33: | <p><u>Informasjon fra Forbundet</u> Påminnelse til anleggskonferansen er kommet. Hans Petter og Kjetil stiller. Strategiseminar 9.-10.10. Nærmere informasjon er etterlyst. Info fra Eirun: Det kommer innkallelse til et møte for setting av fokus for seminaret.</p> |
| Sak 34 Eventuelt | <p><u>Fra Bredde</u> Kretsturnstevne/gymnastikkseminar – tas på klubbseminaret.</p> <p>Gymnastikkfestival for barn og ungdom, forespørsel om arrangør er sendt klubbene. Arrangementet er delt i to, 7-12år og 13-18år. 13-18år får tilbud om deltagelse på LT2022. Det utarbeides tilbud med deltagelse færre dager både for 13-18år og som et alternativ til storkretsturnstevne for voksne.</p> <p><u>Tilrettelegging for spesielle behov</u> Hjelp til å tilrettelegge for gymnaster med spesielle behov ute i klubbene. Dette ligger under bredde. Hvordan kan det tilrettelegges for dem med spesielle behov i eksisterende grupper?</p> <p>Kan klubber som ligger nær hverandre samarbeide om tilbud? Søke om midler til tilrettelegging. Det finnes støtteordninger i kommunene for barn med spesielle behov. Kretsen bør lage en gruppe som jobber med denne saken. Hva kan kretsen bidra med/hva kan klubbene bidra med? Kurs om tilrettelegging 16.9. for paraidrett på web, se Norges idrettsforbund. https://www.idrettsforbundet.no/idrettskrets/oslo/paraidrett/</p> <p><u>Økonomihåndbok</u> Økonomi-håndboken er sendt ut fra Kjetil. Les gjennom og gi tilbakemeldinger til Kjetil.</p> |



| |
|---|
| <p><u>Kretsens lov</u> Loven til Kretsen – etter kretstinget har den ferdige versjonen blitt borte. Eirun sjekker opp i «historiske dokumenter».</p> <p><u>Refrat fra kretsens møter</u> Eirun legger ut referat på nettsiden. Hun sjekker også opp referater fra tidligere i historisk struktur for å publisere disse på gymogturn.no.</p> <p><u>Kontaktinformasjon til klubbene</u> Klubbene er selv ansvarlig for å oppdatere mailadresser i sportsadmin. Vi må gjøre en innsats for å få inn alle adressene. Kjetil gjør en innsats via facebook.</p> <p><u>KM i apparat turn 2.10.2021 på Nøtterøy</u> Arrangement utsatt fra 2020. Ansvarlig Nøtterøy turn v/Linn Therese Medaljer til 2.10. 210 stk. kretsmester medaljer kan ikke lenger kjøpes fra idrettsbutikken. Det sjekkes opp av Leder hvor vi kan få ordnet dette Hvem har fått invitasjon? Terminlista, nyhetsbrev? Arrangementansvarlig – Gema arrangement@gymogturn.no Arrangør lager invitasjon som godkjennes av NGTF(Eirun) Kvalik til Norgesfinale: Det er opp til kretsapparatet å avgjøre hvordan vi løser dette. Er det riktig å tillate deltagelse i norgesfinalen 2021 dersom en ikke deltar på kvalik? Bestemmes av kretsstyret i samarbeid med Konkurrans utvalget.</p> |
|---|

Neste møte onsdag 20.10. kl 17:30 Sandefjord

Referent: Marit Andersen